

## PROTOKOLL DR 06/2020

Datum: 2020-05-05

Plats: Telefonmöte

Närvarande:  
(\* = beslutande)

\* Helene Rapp (Ordförande)  
\* Frank Johansen (Tekniskt ansvarig)  
\* Jonas Staflund (Ledamot)  
Jessica Lundgren (Skr)  
Wilma Andersson (Adj ungd)  
Almathea Granholm (Adj ungd)  
Jonas Lundgren (Adj)  
Örjan Eriksson (Sbf)  
Rolf Lundberg (Adj)

Frånvarande

- 
- § 58 **Mötets öppnande**
  - § 59 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 60 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 61 **Tävlingsregler**
  - § 62 **Tekniska regler**
  - § 63 **Kurser, möten, utbildning**
  - § 64 **SGA frågor**
  - § 65 **Licenser**
  - § 66 **Övriga frågor**
  - § 67 **Nästa möte**
  - § 68 **Mötet avslutas**

**§ 58 Mötets öppnande.**

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna

**§ 59 Föregående mötesprotokoll.**

Föregående protokoll genomgicks och godkändes.

**§ 60 Fastställande av mötets dagordning.**

Dagordningen godkändes

**§ 61 Tävlings regler**

Blev godkända på sista förbundsmötet men har inte publicerats ännu!!!  
Dålig/obefintlig återkoppling från regelbok gruppen och de är under all kritik, vi kan inte acceptera att nya reglerna publiceras i Maj. Vi önskar att det ska stå att dom nya reglerna är rekommendationer (då dom kommer publiceras så sent).

## § 62 Tekniska regler

Blev godkända på sista förbundsmötet men har inte publicerats ännu !!!  
Dålig/obefintlig återkoppling från regelbok gruppen och de är under all kritik, vi kan inte acceptera att nya reglerna publiceras i Maj. Vi önskar att det ska stå att dom nya reglerna är rekommendationer (då dom kommer publiceras så sent).

## § 63 Kurser, möten, utbildning

De har varit en kurs i Luleå 25/4 ca 8-10 deltagare, (Corona vänlig)

Vi preliminär bokar en regelboks helg 26-27/9

Helene har skickat in till Disa frågan om 3 års uppdatering av licenserna men har inte fått något svar ännu

## § 64 SGA frågor

Jessica har tidigare i dag mailat ut protokollet från SGA telefonmötet som alla kunde läsa ( Bifogad bilaga)

Helene tar kontakt med juridiska igen om de finns mer tid nu för ett telefon möte med dom.

## § 65 Licenser

Tillfällig licens - Utskottet skickar in förslag till förbundsstyrelsen att behandlas snarast.

Fråga har inkommit om vad som gäller vid licensuppkörning (FIA) som påbörjats och som nu skulle göras klart i år men pga (än så länge) Covid 19 så finns risk att de inte blir någon körning och hur gör vi då ? Ansök om dispens så ska det ordna sig då vi inte kan rå för läget som det är.

## § 66 Övriga frågor

Vi får uppgifter på mötet att Förbundsordförande Lars Pettersson har nu avgått. Förbundsstyrelsen ska ha möte med ordförande gruppen i kväll kl 20.00.

Loffy`s fråga till Örjan innan han lämnar för nästa möte – På fredag körs en tävling/träning på Mantorp där det enligt uppgift ska finnas både SBF och Nitroz tillstånd hur ser förbundet på det? - Det är distrikten som bestämmer och dom ska ju veta vad som gäller.

Regelrena är godkända men ej publicerade på senaste mötet som var i slutet av april, vilket är under ALL kritik! På grund av permitteringarna så har det dröjt, men Örjan tar med sig de till kvällens möte.

JSM – Sundsvall står nu i valet å kvalet om att ställa in, flera arrangörer även förare har eller överväger nu att ställa in tävlingarna / säsongen på grund av rådande situation. Helene och Jonas S bokar in ett möte med junior föreningen.

**§ 67 Nästa möte**

Tisdagen 19/5 kl 19.30

**§ 68 Mötet avslutas**

***Protokoll upprättat av:***

***Protokoll justerat av:***

---

*Jessica Lundgren (Sekreterare)*

---

*Helene Rapp (Ordförande)*